
EPK juhatuse koosolek 11.07.2024  Protokoll nr 6/2024 
Algus kl 15.00 
Lõpp kl 16.10 
EPK kontoris ning Zoomis 
 
Osalesid: Alar Õige, Kristo Ringas, Toomas Sepp, Toomas Kasemaa, Rainer Vakra  
Puudusid: Rein Loik, Matz Topkin, Monika Haukanõmm 
Lisaks viibisid kohal: Signe Falkenberg, Kaia Kollo, Laura Rogenbaum, Keit Jaanimägi 
Koosoleku juhataja: Signe Falkenberg 
Koosoleku protokollija: Keit Jaanimägi 
 
Päevakord 

1. EPK sporditurvalisuse reeglite kinnitamine 
2. KOM kandidaatide stipendiumid > Stipendiumite määramine 
3. Uute liikmete vastuvõtmisest 
4. Muud küsimused 

4.1. Pariisi POM delegatsiooni kinnitamisest ja tegevused seoses Pariisi POM-iga 
4.2. Ettepanek muuta sekretariaadi struktuuri 
4.3. Uus töötaja 

S. Falkenberg teeb ettepaneku muuta päevakorda alljärgnevalt: 
 

1. Pariisi POM delegatsiooni kinnitamisest ja tegevused seoses Pariisi POM-iga 
2. EPK sporditurvalisuse reeglite kinnitamine 
3. KOM kandidaatide stipendiumid > Stipendiumite määramine 
4. Uute liikmete vastuvõtmisest 
5. Muud küsimused 
- Ettepanek muuta sekretariaadi struktuuri 
- Uus töötaja 

Juhatuse liikmed hääletavad. 

OTSUS: päevakord ühehäälselt kinnitatud. 

 

Alar Õige teeb järgmiseks ettepaneku valida koosoleku juhatajaks S. Falkenberg. 

Järgneb hääletus.  
 
OTSUS: S. Falkenberg ühehäälselt valitud koosoleku juhatajaks. 
 
PUNKT 1. Pariisi POM delegatsiooni kinnitamisest ja tegevused seoses Pariisi POM-iga 
Tutvustab S. Falkenberg. 

 
Otsuse ettepanek: Kinnitada Pariisi POM delegatsioon koosseisus: 
 
Sportlased: 



Matz Topkin 
Robin Liksor 
Egert Jõesaar  
Laura-Liis Juursalu  
 
Treenerid ja tugiteenistus: 
Brenda Tilk - Matz Topkini saatja 
Mart Mandel - Robin Liksori treener 
Mart Olman - Egert Jõesaare treener 
Margus Saar - Laura-Liis Juursalu treener 
Kairi Põldmaa - füsioterapeut 
Jukka Pekka Siljander - arst (Soome) 
Kaia Kollo - pressiatašee 
Laura Rogenbaum - delegatsiooni juht 
 
T. Sepp: palun jagada Pariisi POM kogu eelarvet juhatusega. 
 
Juhatuse liikmed hääletavad. 
 
OTSUS: Pariisi POM delegatsioon kinnitatud ühehäälselt. 
 
PUNKT 2. Sporditurvalisuse reeglite arutelu ja kinnitamine 
Ülevaate annab S. Falkenberg. 
 
EPK liikmetele oli sporditurvalisuse kodukord saadetud arvamuse avaldamiseks kuni 30. juunini. 
Reageeris Eesti Lauatenniseliit, kes arvas, et “Kõik on korrektne ning loogiliselt kirja pandud”. 
Rohkem tagasisidet ei laekunud. 

 
Otsuse ettepanek: Kinnitada EPK sporditurvalisuse kodukord. 
 
Juhatuse liikmed hääletavad. 
 
OTSUS: EPK sporditurvalisuse reeglid ühehäälselt kinnitatud. 
 
PUNKT 3. Stipendiumite määramine 
Kuulatakse ära S. Falkenberg. 
 
Stipendiumi avalduse on hetkel esitanud 13 Kurtide Spordiliidu sportlast. Avaldusi oli võimalik 
esitada kuni 8. juulini. 
 
Otsuse ettepanek 1: 
Vastavalt Kurtide Spordiliidu juhatuse ettepanekule määrata stipendiumid: 
1.1. Tanel Visnap  kergejõustik  arvestuslikult 7 kuud 7 x 300 = 2100.- 
1.2. Simon Teiss  kergejõustik  arvestuslikult 7 kuud 7 x 300 = 2100.- 



1.3. Rinat Raisp  kergejõustik  arvestuslikult 7 kuud 7 x 300 = 2100.- 
1.4. Marja-Liisa Müllermann kergejõustik  arvestuslikult 7 kuud 7 x 300 = 2100.- 
1.5. Janno Iljas  maadlus       arvestuslikult 7 kuud 7 x 150 = 1050.- 
1.6. Vaiko Vare  orienteerumine   arvestuslikult 7 kuud 7 x 150 = 1050.- 

KOKKU     10500.- 
 

Esitatud küsimused: 
A. Õige: kas nendele lisaks võib enne olümpiat veel inimesi lisanduda? 
S. Falkenberg: jah, võib küll. 
 
Tallinna linn premeeris Matz Topkinit 500 euroga. Soovime summa Matzile välja maksta 
stipendiumina. 
 
Laura-Liis Juursalu sai triatloni koha Pariisi POM-ile. Temale soovime välja maksta stipendiumi 
summas 1140 eurot.  
  
S.Falkenberg: 2023 aastal sai Juursalu arvatud POM kandidaadiks. Ta asus triatloni edetabeli 
esimeses pooles, kuid 2024 jaanuar oli ta hetkeks liikunud edetabeli esimesest poolest välja ja 
seega meie tõlgendus vastavalt EPK stipendiumite statuudile oli, et me ei saa talle stipendiumit 
määrata. Maikuus oli ta jõudnud edetabeli esimesse poolde tagasi, siis määrasime stipendiumi. 
Hetkel on Juursalu saanud koha Pariisi POM-ile ja seega teen ettepaneku määrata talle 
arvutuslikult stipendium tagantjärele 5 kuu eest 180. eurot/ kuu kohta (juuni eest on ta saanud 
180.-) ning juuli ja augusti eest juurde 120.-/kuus. Kokku summa 5x180+2x120=1140 eurot.  
 
Otsuse ettepanek 2: 
2.1. Määrata 500 eurone stipendium Matz Topkinile Tallinna linna preemiarahade summast 
(EM. 3. koha eest) 
2.2. Määrata 1140 eurot stipendium Laura-Liis Juursalule. 
 
Juhatuse liikmed hääletavad. 
 
OTSUS: stipendiumid ühehäälselt kinnitatud vastavalt tehtud ettepanekutele. 
 
PUNKT 4. Uute liikmete vastuvõtmisest 
Ülevaate annab S. Falkenberg. 
 
Kohtusime avalduse esitanud Eesti Elektriratastooli Saalihoki Klubi (reg.nr. 80225500)  ja Eesti 
Sulgpalliliit (reg.nr. 80079091) esindajatega. Mõlemad vastavad EPK põhikirjas esitatud liikmete 
kriteeriumitele. 
 
ERT Saalihoki Klubi tegeleb väga raske puudega mõeldud inimeste sportalaga - elektriratastooli 
saalihokiga. Ala on IPC poolt tunnustatud spordiala ning maailma tasemel kureerib seda World 
Ability Sport, kelle liige ka EPK on. Klubi on asutatud 2005. Hetkel on mängijad 11, lisaks veel 
abilised, treenerid ja toetajad. Põhituumik mängijaid on tänaseks Tallinnas, kui treeningutel käivad 



mängijad ka Rakverest ja Pärnust.  Klubi eesmärkideks on liikumisharrastuse propageerimine, 
ligipääsetavate tingimuste eest seismine. Soov jõuda Soome liigas kuldmedalini, tahaks jõuda 
Euroopa turniiridele, Eesti esindajana olla EM-il ja MM-il. Klubis on nii võistlussoovi kui 
harrastussooviga mängijaid. “Mõlemat tahame toetada ja mitte survestada, tahame pakkuda 
võimalust, mis tooks rõõmu.” EPK-lt oodatakse toetuse jätkamist, abi jõudmiseks 
rahvusvahelistele turniiridele, kommunikatsiooniabi ja vabatahtlike abiliste leidmist. 
 
Eesti Sulgpalliliit tegeleb parasulgpalliga juba mitmendat aastat, 2021 oli esimene parasulgpalli 
koolitus ja peale seda algasid regulaarsed treeningud Tallinnas Tondi Tennisekeskuses. Tartus 
toimus selle aasta algul koolitus ja peale seda on jätkunud regulaarsed treeningud. 2023. aastal 
osaleti esimestel rahvusvahelistel võistlustel. ESPL on mitmeid kordi osalenud EPK poolt 
korraldatud üritustel, nad osalevad ülikoolides toimuvatel koolitustel. Toetus on rahvusvahelise 
spordiliidu poolt olemas. Eesmärk on eelkõige leida juurde mängijaid, ehitada üles korralik 
treeningute ja vabariiklike võistluste süsteem, liita paraklass Eesti MV juurde. ESPL ootuseks 
EPK-le on vastastikune koostöö, ideede jagamine, toetus arenduseks, koolitused ja 
kommunikatsioon. 
 
Otsuse ettepanek: 

1. Võtta EPK liikmeks Eesti Elektriratastooli Saalihoki Klubi  
2. Võtta EPK liikmeks Eesti Sulgpalliliit  

 
Toimub hääletus. 
 
OTSUS: Elektriratastooli Saalihoki Klubi ja Eesti Sulgpalliliit ühehäälselt vastu võetud EPK 
liikmeks. 
 
 
PUNKT 5. Muud küsimused 
 

1. Ettepanek muuta sekretariaadi struktuuri 
Ettepanekut tutvustab S. Falkenberg ning rõhutab, et tegemist on ettepanekuga, mis mõeldud 
arutamiseks ning ettepanekute tegemiseks. 
 
Toimub arutelu ning esitatakse küsimusi. 
 
T. Sepp: mida see eelarveliselt meile tähendab? 
S. Falkenberg: see summa võib olla aastas ca 25000.-. 
 
OTSUS: info ühehäälselt teadmiseks võetud. 
 

2. Uus töötaja 
Tutvustab S. Falkenberg. 
 
Keit Jaanimägi on esitanud lahkumisavalduse. Tema viimane tööpäev on 31. juuli.  



Keidu asemele (büroojuhi ametikohale) on esimene ettepanek palgata võimalike sobivate 
kandidaatide olemasolul puudega inimene. Oma CV on saatnud Kätlin Riidebach ja Carmen 
Tiidemann. 
 
Toimub arutelu. 
 
Otsuse ettepanek: Võtta katseajaga 4 kuud tööle Kätlin Riidebach pärast 1. augustit pärast 
EPK töötajaskonna uue struktuuri kinnitamist.  
 
OTSUS: ühehäälselt heaks kiidetud ettepanek võtta katseajaga 4 kuud tööle Kätlin Riidebach 
pärast 1. augustit, kui on kinnitatud EPK töötajaskonna uus struktuur. 
 
 
 
 
 
Koosoleku juhataja: 
Signe Falkenberg  /allkirjastatud digitaalselt/ 
 
 
Koosoleku protokollija: 
Keit Jaanimägi  /allkirjastatud digitaalselt/ 
 
 

 


